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سیاوش یزدانی:

 مسئول شایعات 
جدایی ام از استقلال نیستم

مدافع تیم فوتبال استقلال گفت: من مسئول 
شایعاتی کــه پیــرامون جــدایی ام مطرح شده، 
نیستم و قرار نیست بـــه هر موضوعی واکنش 
نشان بدهم. سیــاوش یزدانی اظهارداشت: 
می گویند شایعه راه افتاده، من مسئول شایعات 
نیستم و قرار نیست به هر موضوعی واکنش نشان 
بدهم. وی افزود: طی روزهای اخیر هزاران خبر 
و مطلب در مورد جدایی من از استقلال برایم 
ارسال شد اما واکنشی به آنها نداشتم چون سرم 
به کار خودم بود. من بازیکن استقلال هستم، 
کاری به چیزی ندارم و تمرین و بازی می کنم. 
اینکه هر روز بگویند که من از تیم جدا می شوم 
یا می خواهم به فلان تیم بروم مسئولیتش با من 
نیست. مدافع تیم استقلال تاکید کرد: عادت 
من این است در هر تیمی بازی کنم با جان 
و دل این کار را انجام بدهم. تا زمانی که برای 
استقلال بازی می کنم با قلبم وارد زمین می شوم 
و هواداران استقلال بدانند تمام 
وجودم را برای موفقیت تیم 
می گذارم .یزدانی خاطرنشان 
کرد: من با استقلال قرارداد 
دارم و وظیفه دارم هر 
زمان از من بخواهند 
انجام وظیفه کــنم. 
در این مــدت هـم 
هر وقــت بــازی 
کــردم تـــمــام 
فکــر و ذکــرم 
فـقــیت  مـــو

تــیم بود. 

خـــبر

د یـــد گــاه

سقوط استقلال از صدرجدول از خیلی وقت پیش قابل پیش بینی 
بود، چون این تیم همانطور که خود فکری هم گفته بود و من 
هم معتقد بودم، اتفاقی به صدرجدول رسیده بود. حتی خیلی 
پیش از این هم می توانست از صدرجدول سقوط کند که برخی 
از اتفاقات مثل شکست خانگی سپاهان از شهرخودرو یا امتیاز از 
دست دادن های صنعت نفت مانع از این اتفاق شد. انتقاداتی هم 
که همان زمان صورت می گرفت به خاطر پیش بینی هایی بود که 
از امروز می شد. آبی پوشان در چهار، پنج هفته پایانی نیم فصل 
امتیازات زیادی از دست دادند و این را می شد از روند حرکتی تیم 
کاملا حدس زد. اما بعضی ها دوست نداشتند واقعیت را ببینند. الان 
هم تیم غرق در حاشیه است و اگر فردی آن را کتمان کند، خودش 
را فریب داده است. مشکلات بسیار زیاد است و این حجم از مشکلات 
در شان تیمی مثل استقلال نیست. مشکلاتی مثل نبود زمین تمرین 
خوب و امکانات، بسته بودن پنجره نقل وانتقالاتی، مشکلات مالی 
و تهدید چند بازیکن به فسخ قرارداد، زیادشدن حجم انتقادات از 
کادرفنی و مدیریتی و الی آخر. بعداز چند سال، در ابتدای این فصل 
اتفاقاتی افتاد که نه تنها شاکله تیم حفظ شد و به جز علی کریمی و 
روزبه چشمی همه بازیکنان اصلی و تاثیر گذار قراردادشان را تمدید 
کردند، بلکه چند خرید خوب از جمله رشید مظاهری، بابک مرادی، 
محمد حسین مرادمند، مهدی پور و… هم صورت گرفت. اما این 
نگرانی پیش آمده که اتفاقی که در چند سال اخیر در ابتدای فصل 
برای آبی پوشان می افتاد و این تیم متلاشی می شد، در نیم فصل، 
این فصل روی دهد. من هم شنیده ام که بند فسخ چند بازیکن فعال 
شده و ممکن است آنها به تیم های دیگری بروند. این خیلی بد است 
درست در ایامی که همه تیم ها به دنبال تقویت و ترمیم خود هستند، 
دغدغه استقلالی ها حفظ مهره ها و بازیکنانشان باشد. در حال حاضر 
بیشترین حجم از انتقادات از سوی هواداران نسبت به محمود فکری 
و کادرفنی است؛ در حالی این تیم در سایر ارکان خود هم قابل نقد 
است. بعید می دانم در این فصل هم اتفاق خوبی برای این تیم بیفتد، 
چون اراده ای برای موفقیت این تیم دیده نمی شود. بی تعارف بگویم 
نه تنها به قهرمانی در ایران امیدوار نیستم، حتی امید زیادی هم به 

ارائه بازی های خوب در آسیا ندارم.

»استقلال« غرق در حاشیه 

    انصراف 
علی کریمی با ارسال نامه ای به مدیر گروه ورزش 
شبکه سه سیما از حــضور در بـــرنــامه ای که 
برای کاندیداهای ریاست فدراسیون در نظر گرفته 

شده است، انصراف داد. 

            قهرمان 
دونده المپیکی ایران قهرمان مسابقات بین المللی 
فرانسه شد. »حسن تفتیان« در ماده دو ۶۰ متر مسابقات 
بین المللی داخل سالن فرانسه، با زمان ۶ ثانیه و ۶۲ صدم 

ثانیه به مقام قهرمانی رسید.

        فاتح اپن استرالیا 
تنیسور صربستانی با پیروزی برابر دنیل مدودف 
جام قهرمانی را در »اپن استرالیا« بالای سر برد. نواک 
جوکوویچ با پیروزی قاطع ۳ بر صفر برای نهمین بار 

قهرمان این رقابت ها شد.

ت
شــ

س نو
عک

تیم فوتبال پرسپولیس روز جمعه در سیرجان به 
مصاف گل گهر رفت و موفق شد با پیروزی پنج 
بر صفر در این بازی به برتری رسیده و قهرمان 
نیم فصل شود. حسین عبدی پیشکسوت تیم ملی 
و باشگاه پرسپولیس در مورد قهرمانی پرسپولیس 

در نیم فصل و عملکرد سرخپوشان صحبت کرد:
 پــرسپولیــس ســرانجام توانست به 
صدرجدول بازگردد و قهرمان نیم فصل اول 

رقابت ها شود. نظر شما در  این باره چیست.
این قهرمانی از نظر انگیزشی مهم بود. به هواداران 
تبریک می گویم اما باید بدانیم که به قهرمان 
نیم فصل، جام نمی دهند. پرسپولیس روند خوبی 
را در پیش گرفته و امیدوارم این روند تا قهرمانی 

در پایان فصل ادامه داشته باشد.
 بازی با گل گهر چطور بود؟

به نظر من پرسپولیس در نیمه دوم عملکرد خیلی 
خوبی داشت. البته روز خوب پرسپولیس با روز بد 
گل گهری ها همراه بود. پرسپولیسی ها به خوبی 
توانستند از موقعیت هایشان استفاده کنند و در 
نهایت هم به این برد قاطع برسند. سبک بازی 
گل گهر، به برتری پرسپولیس در این بازی کمک 
کرد. پرسپولیس هم با استفاده از ضدحملات این 
بازی را برد. پیش از این بازی به پرسپولیس این 
ایراد گرفته می شد که بردهای این تیم اقتصادی 

است.
 پیش از این بازی انتقادات زیادی به سبک 
بازی پــرسپولیس با وجود چند برد متوالی 

مطرح می شد. این انتقادات منطقی بود؟
هواداران همیشه دوست دارند بازی های خوب از 
تیمشان ببینند و از دیدن مسابقات لذت ببرند. 
به نظر من نباید عیب ها پشت این پیروزی ها پنهان 
باشد. تیم مشکلاتی دارد که باید آنها برطرف شود.
 پنجره نقل وانتقالات زمستانی باز شد. آیا 

پرسپولیس نیاز به تقویت دارد؟
همان طور که گفتم پرسپولیس مشکلاتی دارد 
و امیدوارم با جذب بازیکن آنها برطرف شود. 
پرسپولیس کار زیادی در نقل وانتقالات دارد. به نظر 
من هم جذب یک مهاجم ششدانگ و یک مدافع 

کاملا ضروری است.
 پرسپولیس امــسال مــی تواند پنجمین 

قهرمانی متوالی خود را به دست آورد؟
به نظر من این اتفاق دور از دسترس نیست. 
پرسپولیس باید عیب های خود را برطرف کند. 
هر چند این تیم هنوز هم در ایران بهترین است. از 
طرفی کیفیت تیم ها در لیگ امسال پایین آمده و 

فکر نمی کنم کار تیم برای قهرمانی سخت باشد.
 بــه نظر شما سخت ترین و آسان ترین 

قهرمانی در چه سال هایی رقم خورد؟
به نظر من پرسپولیس سال اولی که با برانکو 
قهرمان شد، با وجود مصدومیت ها و اتفاقاتی که 
افتاد، کار سختی پیش رو داشت ولی در نهایت هم 
قهرمان شد. از طرفی امسال پرسپولیس نسبت به 
سال های قبل کار نسبتا آسان تری برای قهرمانی 

پیش رو دارد.
  مهدی طارمی در ســـال اول حــضور 
در پرسپولیس شاگرد شما بود. او موفق شد 
به یوونتوس در لیگ قهرمانان اروپا گلزنی 

کند. نظر چیست؟
از روز اولی که با طارمی در پرسپولیس روبه رو شدیم، 
او نشان داد که توانایی تبدیل شدن به یک بازیکن 
بزرگ را دارد. همیشه با او صحبت می کردم و به او 
می گفتم که قابلیت تبدیل شدن به یک بازیکن بزرگ 
را دارد. او و احمد نوراللهی هر دو جزو نفراتی بودند 

که نوید آینده درخشان را می دادند.

گفــت و گــو

سرمربی تیم ملی  اسکی آلپاین زنان پس از آنکه حضور در مسابقات 
جهانی را به خاطر ممنوع الخروج شدن توسط همسرش از دست داد، 
گفت: از کمیته ملی المپیک با من تماس گرفته اند و قول کمک داده اند. 
تیم های ملی اسکی آلپاین مردان و زنان ایران در رقابت های مارپیچ بزرگ 
و کوچک مسابقات قهرمانی جهان به میزبانی ایتالیا شرکت کرده اند که 
کار دختران اسکی باز روز شنبه با برگزاری مارپیچ کوچک به پایان رسید. 
سمیرا زرگری، سرمربی تیم زنان که به دلیل ممنوع الخروجی توسط 
همسرش امکان حضور در مسابقات و همراهی ملی پوشان را نداشت در 
مورد عملکرد دختران اسکی باز در قهرمانی جهان گفت: بدنسازی آنها در 
زمان قرنطینه و ارتباطمان مجازی بود، با این حال خیلی خوب کار کردند 
اما پیست ها به خاطر شیوع کرونا دیر، باز شدند و شرایط تمرین نداشتیم، 
حتی مجبور شدیم به پیست پولادکف شیراز برویم و دو هفته تمرین کنیم . 
زمانی که اردوی شیراز را آغاز کردیم چندین مسابقه جهانی برگزار شده 
بود در حالی که اسکی بازان ایران هر سال به اروپا می رفتند و مدتی تمرین 
می کردند. همچنین شرایط یخ پیست های مسابقات جهانی را در ایران 
نداریم و دختران روز قبل از مسابقه حتی یک دور هم اسکی نکرده بودند. او 
افزود: همیشه تعداد تمرین و مسابقه برای ورزشکاران اسکی باز ایرانی کم 
بوده است، در صورتی که ورزشکاران خارجی حداقل سه اسکی برای تمرین 
و مسابقه دارند، چون پیست یخ است، اسکی کند می شود اما بچه های ما با 
همان اسکی  تمرین، مسابقه هم می دهند. سرمربی تیم ملی  اسکی آلپاین 
زنان ایران به لزوم اختصاص یک پیست به تیم ملی  اشاره کرد و ادامه داد: 
فدراسیون باید یک پیست اختصاصی برای تیم ملی  درست کند و روی آن 
آب بپاشد که شرایط پیست مثل کشورهای اروپایی شود تا ورزشکاران مان 
در مسابقات برون مرزی خیلی اذیت نشوند. صدف ساوه شمشکی خیلی 
خوب اسکی می کرد اما فشار یخ به حدی زیاد بود که در اواسط مسیر او 
آسیب دید. صدف در مارپیچ بزرگ یکی از خوش تکنیک ترین ورزشکاران 
ایران است، گفته شده که دو هفته دیگر بهبود پیدا می کند و امیدوارم 
به زودی مصدومیتش برطرف شود تا برای سهمیه المپیک رقابت 
کند. او افزود:  آرزوی تک تک اسکی بازان ایران است که حقوق داشته 
باشند، باشگاه ها و کمپانی های قوی به لیگ وارد شوند و تیم ملی  پیستی 
اختصاصی داشته باشد که روی آن آب بپاشند و مانند پیست های اروپایی 
یخ داشته باشند تا در مسابقات به این اندازه فشار تحمل نکنند چون 

زندگی خود را برای اسکی گذاشته اند.
 پیام های تبریک زیادی داشتم

زرگری در مورد بهبود تکنیک دختران اسکی باز در مسابقات جهانی 
گفت: تکنیک دختران ما خیلی خوب شده و پیام های زیادی دریافت 
کردم. آنها به من تبریک گفتند که تکنیک دختران ایران تغییر کرده 
است. علاوه بر این در سال های قبل و در هر مانش ۶-۷ ثانیه با پسران 
اختلاف داشتیم اما الان در مسابقات داخلی این اختلاف خیلی کم شده 
و حتی نفرات اول برابر با پسران شده اند. او افزود: نتایجی که می گیریم 
برایم خیلی عالی است. ورزشکار و مربی مقصر نیستند بلکه بودجه 
لازم داریم. الان یک جفت اسکی نزدیک به ۳۰ میلیون تومان است و 

فدراسیون نمی تواند اسکی زیادی برای آنها دریافت کند. ورزشکاران دو 
اسکی برای مارپیچ بزرگ و کوچک گرفتند و برخی از آنها اسکی های 
سال های قبل را برای تمرین برده بودند. سرمربی تیم ملی  اسکی آلپاین 
زنان در مورد اینکه عاطفه احمدی موفق به اتمام مسابقه خود در مارپیچ 
کوچک نشد، در حالی که در مارپیچ بزرگ به عنوان اولین زن ایرانی به 
دور دوم رسیده بود، گفت: وزن عاطفه عقب افتاد و تعادلش به هم خورد. 
پاهایش به گونه ای پیچ خورد که تا یکساعت استرس داشتم و می گفتم 
آسیب دیده است اما بدنسازی خوبی داشت و آسیب ندید. هرکسی آنگونه 
زمین می خورد پایش می شکست اما برای عاطفه اتفاقی نیفتاد و این 
نشان دهنده پیشرفت دخترانمان است. او یکی از ورزشکاران آینده دار 
است و اگر برنامه ریزی دقیقی برایش انجام شود، راحت می تواند در بین 
۳۰ نفر برتر جهان قرار بگیرد. تمریناتش را برای من فرستاده که مثل 
اروپایی ها در یخ تمرین می کند. از طرفی این اتفاق در ورزش اسکی 

طبیعی است و نفرات اولی داریم که به خط پایان نرسیده اند.
  چشم جهان به دختران ایران بود

زرگری در پاسخ به این سوال که آیا انتظارات شما از دختران اسکی 
در این مسابقات برآورده شد؟ تصریح کرد: همین که می بینم تکنیک 
آنها در سطح اروپایی ها شده، برایم کافی است. نتیجه کارم را دیدم و در 
سال های آینده هم خواهم دید. سرمربی تیم ملی  در مورد نحوه ارتباط 
خود با دختران اسکی باز گفت:در پیست، در حال مسابقه، قبل از بازی، 
شب موقع خواب، صبح وقتی بیدار می شدند، در تمام این اوقات با آنها 

از طریق تماس تصویری ارتباط داشتم و سعی می کردم انرژی خود را 
برایشان بفرستم. خوشحال بودم نه تنها ایران بلکه یک دنیا چشم شان 
به این دختران بود و خیلی از این ماجرا خوشحال شدم. او در پاسخ به 
این سوال که آیا این توجه به خاطر حواشی ناشی از ممنوع الخروجی شما 
بوده است؟ توضیح داد: شاید کسی اسکی دختران ایران را نگاه نمی کرد 
اما الان معلوم شد که آنها چقدر تلاش می کنند. از این بابت خیلی 
خوشحال هستم. زرگری در مورد اضافه شدن حامد کیاشمشکی به 
کادرفنی تیم ملی  در زمان مسابقه و هدایت دختران اسکی باز در مارپیچ 
کوچک قهرمانی جهان، بیان کرد: آقای کیاشمشکی قبلا همکار من بود. 

همه چیز را به او انتقال می دادم و خیلی کمک کرد.
زرگری در مورد احساسش از اینکه در مسابقات حضور نداشت، گفت:  کمیته ملی المپیک قول کمک داد

استرسی که داشتم خیلی بیشتر از زمانی بود که در مسابقات حضور 
داشتم چون در کنار ملی پوشان نبودم و شرایط سخت بود اما بعداز هر 
سختی، آسانی است. او در پاسخ به این سوال که آیا هنوز زمان آن نرسیده 
که در مورد دلایل ممنوع الخروجی تان صحبت کنید؟ بیان کرد:  از دفتر 
آقای صالحی امیری، رئیس کمیته ملی المپیک با من تماس گرفته اند 
و قول کمک داده اند، منتظرم ببینم چه می شود. امیدوارم این قانون 
حداقل برای زنان و ورزشکارانی که در عرصه های بین المللی فعالیت 
دارند، برداشته شود تا برای کشور افتخارآفرینی کنند. همچنین امیدوارم 

صدایم به گوش مسئولان رسیده باشد.

حسین عبدی: 
پرسپولیس می تواند 

 قهرمانی پنجم 
را به دست بیاورد

فوتبال داخلی
ایلنا: سرمربی سابق استقلال تهران پیشنهاد باشگاه 
آلومینیوم اراک را نپذیرفت. فرهاد مجیدی، سرمربی 
سابق تیم استقلال تهران پیشنهاد همکاری باشگاه 
آلومینیوم اراک را رد کرد و سرمربی این تیم نمی شود. 
مجیدی طی ماه گذشته با مدیران باشگاه ذوب آهن 
اصفهان در ارتباط بود و یکی از گزینه های جدی جانشینی 
رحمان رضایی شمرده می شد اما با مدیران باشگاه به 
توافق دست پیدا نکرد. از این سرمربی 44 ساله به عنوان 
یکی از گزینه های جانشینی محمود فکری در استقلال 
نامبرده می شد و فعلا تصمیم دارد فعالیتی در لیگ برتر 

نداشته باشد.
ایسنا: گل هایی که علی کریمی و رامین رضاییان از روی 
ضربه ایستگاهی در لیگ قهرمانان آسیا در سال 2۰2۰ به 
ثمر رساندند نامزد عنوان بهترین گل ایستگاهی شده اند. 
کنفدراسیون فوتبال آسیا بهترین گل های را که در سال 
2۰2۰ از روی ضربه ایستگاهی در لیگ قهرمانان آسیا به 
ثمر رسانده شدند را اعلام کرد که در بین آنها دو گل از 
بازیکنان ایرانی وجود دارد. گلی که علی کریمی با پیراهن 
استقلال برابر پاختاکور به ثمر رساند و گلی که رامین 
رضاییان با پیراهن الدحیل برابر الشارجه به ثمر رساند 
جزو این فهرست است. به این ترتیب و کریمی و رامین 
رضاییان این شانس را دارند که برنده بهترین گل ایستگاهی 

لیگ قهرمانان آسیا در سال 2۰2۰ باشند. 

بین الملل
  شرایط مالی فسخ قرارداد مورینیو با تاتنهام مشخص 
شد. در صورت فسخ زودهنگام، باشگاه لندنی باید حدود ۳۰ 
میلیون پوند به ژوزه بپردازد. در آوریل تاتنهام با منچسترسیتی 
در فینال جام اتحادیه بازی می کند و در ماه می فینال لیگ 
اروپا برگزار می شود. رئیس باشگاه سعی دارد موضوع استعفای 
مورینیو را تا آنجا که ممکن است به تعویق بیندازد دقیقا 
به دلیل رقم زیاد غرامت. حتی جولیان ناگلزمن و برندان 
راجرز به عنوان نامزدهای جانشینی مورینیو در این تیم مطرح 
شده اند. ۳۰ میلیون پوند دو حقوق سالانه خوزه در لندن و 
بزرگترین غرامت در حرفه مربی ها در لیگ برتر است. مورینیو 
مدت هاست که پادشاه جبران خسارت محسوب می شود و 
درآمد زیادی از این راه به دست آورده است. البته او پیشرو در 
پرداخت ها توسط چلسی است. خوزه دو بار با رومان آبراموویچ 
کار کرده و هر دو بار با یک چمدان پول از استمفوردبریج خارج 
شده است. طبق گفته  اسکای اسپورت، جدایی سال 2۰۰۷ 
ژوزه 2۶.۵ میلیون پوند هزینه برای تیم لندنی داشت. هشت 
سال بعد، خیلی کمتر به حساب مورینیو آمده است.)فقط ۹.۵ 
میلیون پوند غرامت.) با کمال تعجب، فلورنتینو پرز موفق شد 
به مورینیو غرامت ندهد. رئیس رئال مادرید فقط منتظر پایان 
قرارداد بود و اعلام کرد که مورینیو باشگاه را به صورت رایگان 
ترک می کند. در انگلیس هنوز کسی موفق به تکرار این حیله 

نشده است: مورینیو پس از چلسی، یک 
قرارداد لوکس با منچستریونایتد 
امضا کرد. در مدت 2.۵ سال، این 
باشگاه سه جام )سوپرجام ، جام 
حذفی و لیگ اروپا( به دست آورد 
و یونایتد با یک غرامت به ارزش 

۱۹.۶ میلیون یورو از او خداحافظی 
کرد. تاتنهام یا باید دو ســال دیــگر 

به مورینیو زمان بدهد یــا 
مــیــلیــون   ۳۰

پونـد غـرامــت 
به او پرداخت 

کند.

محمد  نیک سیرت 
مهاجم سابق  استقلال 

مربی تیم فوتبال پرسپولیس می گوید: تیم با اتحاد و همدلی توانسته 
به قهرمانی نیم فصل برسد و این روند ادامه خواهد داشت. حمید مطهری، 
درباره مباحث مختلفی پیرامون باشگاه پرسپولیس و عملکرد این تیم 
در نیم فصل لیگ فوتبال برتر ایران به صحبت پرداخت. او به روزهای 
سختی اشاره کرد که پرسپولیسی ها پشت سر گذاشتند و با اتحاد و 
همدلی توانستند به قهرمانی نیم فصل برسند. در ادامه حمید مطهری 

پاسخگوی سوالات بود:
 ابتدا درباره شرایط پرسپولیس در نیم فصلی که گذشت 
صحبت کنید. در روزهای اول تصور نمی کرد این تیم بتواند 

روزهای خوبش را  به این زودی ها تکرار کند.
با توجه به شرایطی که اتفاق افتاد روزهای سختی را پشت سر 
گذاشتیم. من نمی خواهم درباره آن روزها و اتفاقاتی که رخ داد صحبت 
کنم. ما سعی می کنیم نگاه مثبتی به موضوعات داشته باشیم. ما به 
کار بازیکنان مان ایمان داشتیم و با یک گروه که متشکل از بازیکنان و 
کادرفنی بود تلاش کردیم موفقیت های قبلی را دوباره تکرار کنیم. تلاش 
و پشتکار در تیم ما وجود داشت و هرکسی به انجام وظایف خود متعهد 
شده بود. تلاش کردیم که دوباره بتوانیم شرایط خوبی را رقم بزنیم. من 
قبلا هم گفته بودیم که هدف کوتاه و ارزشمند ما قهرمانی نیم فصل است 

و خدا را شاکریم به این موفقیت دست پیدا کردیم. 
  با توجه به شرایطی که داشتید و جدایی برخی بازیکنان 
در ابتدای فصل و حضور بازیکنان جدید شاید برخی تصور 
می کردند که تیم شما چند هفته نیاز به هماهنگی دارد و به همین 
خاطر تکرار موفقیت های قبلی برایش سخت خواهد بود؛ چطور 

توانستید از همان ابتدا تیم را به هماهنگی مطلوبی برسانید؟
همیشه آقای گل محمدی و من صحبت کردیم و گفته ایم که تک تک 
بازیکنان برای ما ارزشمند هستند؛ اما صحبت همیشگی ما درباره 
اهمیت کار گروهی بوده است چون اعتقاد قلبی ما این است که تیم باید 
به صورت گروهی کارش را خوب پیش ببرد. بازیکنان جدیدی که هم 
آمدند از همان ابتدا در وحدت تاکتیکی ما جاگرفتند و توانستیم کار 
گروهی را به خوبی پیش ببریم هر کسی در پازل تاکتیکی ما بنشیند 
موظف است وظایف خود را به خوبی انجام دهد. تیم ما در لیگ قهرمانان 

آسیا با ۵۰ درصد تغییر نسبت به گذشته در این مسابقات حضور پیدا 
کرد اما به خاطر کارگروهی که انجام می دادیم توانستیم نتایج خوبی را 
بگیریم. بازیکنان ما برای ما بسیار ارزشمند هستند اما در پرسپولیس 
کار گروهی بسیار مهمتر است. تا به حال هم بازیکنان همه تلاش شان را 
انجام داده اند تا بتواند کارگروهی را به خوبی انجام بدهند. من معتقدم 
در DNA پرسپولیس قهرمانی وجود دارد و در ذهن بازیکنان هم 

برنده شدن حرف اول را می زند.
  با وجود نتایج خوبی که در لیگ قهرمانان آسیا کسب کردید 
و به فینال رسیدید اما شکست در بازی آخر از نظر روحی تیم تان 
را تحلیل برد به طوری که در چند بازی می شد ضعف روحی را در 
بین بازیکنان دید؛ آیا قبول دارید شکست در بازی فینال در 

ادامه روی عملکرد تیم تاثیر گذاشته بود؟
بازیکنان ما زحمت زیادی کشیدند تا به فینال لیگ قهرمانان 
آسیا برسیم. در فرمت جدید لیگ قهرمانان آسیا کسب موفقیت 
و رسیدن به فینال بسیار کار بزرگی است. در شکل جدید تیم ها 
با قدرت بسیار زیادی حضور پیدا می کنند تا بتوانند نتایج خوبی 
بگیرند. می توانید ببینید تیم هایی که در لیگ قهرمانان آسیا حاضر 

بودند چه هزینه هایی را متحمل شدند تا با قدرت زیاد در 
این مسابقات حاضر بشوند. ما زحمات زیادی کشیده 

بودیم و با وجود فوتبال خوبی که ارائه کردیم در 
آخر نتوانستیم جام را به دست بیاوریم. این طبیعی 

است که ما مدتی درگیر مشکلات روحی بودیم.
  بــا توجه به امکانات فوتبال ایران 
و امکاناتی که فوتبال شرق آسیا دارد، 
و  باغیرت  پرسپولیس  معتقدند  برخی 
تعصب بازیکنانش به فینال رسید و حتی 
اگر قهرمان هم می شد خارج از معادلات 

فوتبالی قهرمان شده بود؛ شما هم این مساله 
را قبول دارید؟

متاسفانه در سال های گذشته همه تیم های 
آسیایی به خصوص شرق آسیا نشان دادند که از 

نظر برنامه ریزی و ایجاد امکانات جلوتر از ما هستند. سال های قبل 
هم اگر ما در آسیا مقامی می آوردیم خارج از قواعد فوتبالی بود و 
همان مقام ها گاهی ما را گمراه می کرد چون قطری ها، ژاپنی ها، 
کره ای ها و تیم های قدرتمند شرق از همان ۳۰ - 2۰ سال قبل 
استارت زدند و الان هم ثمره کار خود را می بینند. قواعد فوتبال به ما 
می گوید آن کشورهایی که سرمایه گذاری کردند و برای فوتبال شان 
هزینه کرده اند آنها باید جلوتر از ما باشند. بنابراین وقتی در این 
شرایطی تیم مثل پرسپولیس به فینال می رسد باید بپذیریم  چقدر 
کادرفنی و بازیکنان و مجموعه تیم برای رسیدن به این موفقیت 
تلاش کردند. من همیشه براساس منطق صحبت کرده ام. اگر 
یک مربی خارجی پرسپولیس را الان به فینال لیگ قهرمانان آسیا 
رسانده بود چقدر ما این موضوع را بزرگ می کردیم؛ اما درباره 
یحیی گل محمدی فوتبال ایران حواسش باید به او باشد. یحیی 
گل محمدی چطور باید ثابت کند کار خوب ارائه می دهد. او با هنر 
و عشق خودش کار می کند. پرسپولیس با وجود کمبودهای که 
وجود داشت به فینال لیگ قهرمانان آسیا رسید و به همین خاطر 
فوتبال ایران باید حواسش به گل محمدی باشد چون توان خود را 

نشان داده است.
  یکی از مهمترین سـوال هـای کــه ایـــن روزها از 
پرسپولیسی ها می شود بحث نقل وانتقالات است؛ چه 
اتفاقاتی قرار است رخ بدهد و چه بازیکنانی در چه 

پست هایی قرار است جذب شوند؟
در نیم فصل جذب بازیکن بسیار سخت است. از طرفی 
بازیکنی باید به پرسپولیس بیاید که بتواند مشکل را حل 
کند. بازیکنانی که خوب هستند تحت قرارداد باشگاه ها 
هستند و باشگاه ها هم به آنها نیاز دارند. فعلا 
مهدی ترابی جذب شده است. ما الان با این 
مجموعه ای که در اختیار داریم کار را پیش 
می بریم چون تک تک مهره هایی که داریم 
برای ما ارزشمند هستند؛ ما برای کسب 
موفقیت باید همدل باشیم و کار را پیش 
ببریم تا به حال هم در زمینه مدیریت 
باشگاه آقای سمیعی زحمات زیادی را 
کشیدند. آرامشی که در تیم مدیریتی 
باشگاه وجود دارد به کادرفنی و 
بازیکنان داده می شود و همین آرامش 
به موفقیت ما کمک می کند. من البته 
می خواهم از هواداران هم تشکر کنم 

چون واقعا از ما حمایت می کنند.

حمید مطهری مربی تیم فوتبال پرسپولیس:

 قهرمانی در DNA پرسپولیس است
   حواس فوتبال ایران به »گل محمدی« باشد

سمیرا      زرگری: 

امیدوارم قانون »خروج زنان از کشور« تغییر کند
 تیم ملی باید یک پیست اختصاصی داشته باشد


